
 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

Zápis 
z jednání rozšířeného kolegia děkana konaného dne 12. října 2009 

 
doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej 
Vodička, Mgr. Petr Francán, Mgr. Karel Hegner, prof. Nika Brettschneiderová, doc. Mgr. Jan Kolegar, 
Mgr. Sylva Talpová,  Mgr. Eva Jelínková, prof. Mgr. Zoja Mikotová, prof. PhDr. Václav Cejpek, doc. Jana 
Hlaváčková, Mgr. Hana Halberstadt, doc. Jana Janěková, prof. PhDr. Josef Kovalčuk, Mgr. Pierre Nadaud, 
prof. Petr Oslzlý, Mgr. Karel Pala, doc. Mgr. Jarmila Vondrová, Mgr. Aleš Záboj, Ing. Ivana Oulehlová, 
Mgr. Petra Kaderková, BcA. Jitka Honsová, BcA. Jiří Matoušek, Věra Kadlecová 
omluveni: prof. PhDr.  Antonín Přidal, Dr. Oxana Smilková, prof. Mgr. Ján Zavarský; 
host: Michal Vala;  
 
 

 Děkan přivítal zúčastněné a krátce seznámil s programem kolegia; 
 prof. Macková podala podrobné informace k zápisům osobních specializací. Dne 9 října 2009 

byl termín, do něhož měli pedagogové předložit seznamy předmětů osobní specializace pro 
jejich obor (včetně jmen přihlášených studentů). Proděkanka upozornila, že je nutno rozlišovat 
osobní specializaci určenou všem studentům DIFA a studentům jednotlivých ateliérů. 
Pedagogové byly požádáni, aby spolu s návrhy osobních specializací prověřili i prostorové 
dispozice k jejich výuce /konzultace na děkanátě DIFA u pí. Hniličkové/. Prof. Cejpek 
navrhuje v blízké budoucnosti otevřít otázku týkající se návratu k označení „předmět volitelný 
a povinně volitelný“; 

 Michal Vala hovořil o problematice elektronického zápisu jednotlivých předmětů. Zúčastnění 
vedoucí pedagogové obdrželi metodický manuál týkající se přípravy k elektronickému zápisu.  

 prof. Macková upozornila, že termín odevzdání studijních plánů pro nadcházející 
akademický rok je již 15. prosince 2009. Následně budou do 15. ledna 2010 studijní plány 
dopracovány (formální i obsahová kontrola) a zaslány pedagogům zpět ke kontrole a 
odsouhlasení. Zodpovědnou a kontaktní osobou k případným dotazům je prof. Macková; 

 MgA. Chládková informovala o přípravách jednotného vizuálního stylu DIFA, dále 
o sjednocených pravidlech užívání loga a jména fakulty. Současně sdělila, že probíhá 
soustavná práce na tvorbě nových webových stránek DIFA, kde dostanou jednotlivé ateliéry 
prostor k vlastní prezentaci; 

 rozšířené kolegium děkana bylo seznámeno s finální podobou aktualizace dlouhodobého 
záměru DIFA JAMU pro rok 2010 – připravované podklady na nadcházejících pět let projdou 
postupně dopracováním a připomínkováním; 

 termín vedoucích ateliérů pro odevzdání zadání Bc. a Mg. prací je 27. listopadu 2009; 
 prof. Macková požádala vedoucí všech ateliérů, kabinetů a laboratoří o předání informace 

všem pedagogům jednotlivých ateliérů a kabinetů v souvislosti s doplněním osobních 
dotazníků; 

 děkan informoval o skutečnosti, že JAMU obdržela výpověď smlouvy o pronájmu Kabinetu 
múz (Sukova 4) – prostor je nutné vyklidit k 31. březnu 2010 a potvrdil snahu vedení najít 
adekvátní alternativu; 

 děkan dále apeloval na pravidelné a automatické odevzdávání Identifikačních listů projektů 
realizovaných na fakultě – upřesnil, že garantem projektu je pedagog ateliéru, který realizaci 
projektu inicioval; 

 volba rektora JAMU proběhne zítra, tj. v úterý 13. října 2009 od 13.00 hod. v aule HF; 
 Ing. Oulehlová (referentka SO) předala všem zúčastněným vedoucím pedagogům „Návrh na 

přidělení pomocné odborné síly“ - termín pro odevzdání je 30. října 2009; 
 tajemník vyzval pedagogy zapojené do Divadelního semináře, aby s paní Hniličkovou 

koordinovali své časové dispozice a domluvili termíny svých přednášek; 
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 Mgr. Pala (nově jmenovaný vedoucí Kabinetu cizích jazyků) směřoval k pedagogům prosbu o 
vzájemnou a intenzivní komunikaci mezi ateliéry a kabinetem (především v souvislosti s 
omlouváním studentů z výuky při projektových aktivitách) a dále informoval o připravované a 
plánované systémové změně ve výuce jazyků na DIFA JAMU. 

 
 
zapsala: Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


